
 

 

Številka:          900-2/2006                                                                                
Nova Gorica:   4. oktober 2010  
  
 
 
  

P O R O Č I L O 
 

o izdanih sklepih  41. seje mestnega sveta, ki je bila 23. septembra  2010 

 
 
 
V objavo v Uradni list RS so bili posredovani naslednji dokumenti: 

 Odlok o porabi sredstev proračunske rezerve 

 Odlok o OPPN ZBDVs 

 Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra parc. št. 458/1 k.o.Roţna Dolina 

 Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra parc. št. 3471 in 3472 k.o. Šemepter in 

 Sklep o ukinitvi grajenega javnega dobra parc. št. 7667/25 k.o. Dornberk 
 
 
Izdani  so bili sklepi: 

 o sprejemu poročila o izdanih sklepih 40. seje mestnega sveta, ki je bila 1. julija 
2010 

 o stališču do pripomb in predlogov javnosti, danih v času  javne razgrnitve 
osnutka OPPN Center za ravnanje z odpadki Nova Gorica 

 o podaji soglasja h koncesijski pogodbi za opravljanje lokalne gospodarske javne 
sluţbe v zdrţevanja občinskih javnih cest na območju MONG 

 o seznanitvi s predlogom koncesijske pogodbe za opravljanje lokalne 
gospodarske javne sluţbe urejanja in čiščenja javnih površin za mesto Nova 
Gorica in za opravljanje lokalne gospodarske javne sluţbe vzdrţevanja občinskih 
javnih cest za območje mesta Nova Gorica in naselij Solkan, Kromberk, Roţna 
Dolina in Pristava ter s predlogom koncesijske pogodbe za opravljanje lokalne 
gospodarske javne sluţbe urejanja in čiščenja javnih površin za območje naselij 
Solkan, Kromberk, Roţna Dolina in Pristava; 
pri pripravi čistopisa obeh pogodb je potrebno upoštevati pripombe, ki so bile 
dane s strani svetnikov (pripombe na 22. člen, 90. člen, itd.) 

 o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja in razpolaganja s stvarnim premoţenjem 
MONG v letu 2010 

 o dopolnitvi letnega načrta pridobivanja stvarnega premoţenja MONG v letu 2010 

 o podaji soglasja KS Nova Gorica za prodajo hiše na Kostanjeviški 18, Pristava, 
stoječi na parc. št. 1643 k.o. Nova Gorica 

 
 
 
Pobude, predlogi in vprašanja svetnic ter svetnikov so bili posredovani: 
 
 
 oddelku za gospodarstvo: 

- svetnice Jožice Bone – pisno pobudo v  zvezi s čiščenjem dreves in 
vejevja s pašnikov in njiv, ki so z leti prerasli v gozd 

- svetnice Jožice Bone – pisno vprašanje v zvezi s košnjo trave na koncu 

Cankarjeve ulice od blokov št. 74 do 84  



 

 Oddelku za infrastrukturo in gospodarske javne službe: 
- Svetnice Dejane Baša – ustni predlog: 

»Na začetku se je g. ţupan lepo zahvalil gasilcem in civilni zaščiti. Tudi sama bi 
se rada zahvalila gasilcem iz Dornberka in tudi civilni zaščiti iz Nove Gorice. Ne bi 
se oglasila, če ne bi od leta 2007 dale vsakokrat opozarjala na problem 
kanalizacije. Tako sem doţivela, da predzadnjo sejo mestnega sveta sem imela to 
kanalizacijo tudi sama v hiši. Ni bila Vipava, čeprav sedaj strokovnjaki to pravijo.  
Zjutraj ob 6. uri, ko je Vipava začela naraščati, sploh ni prišla do roba. Mi smo 
imeli pa vodo ţe v hišah. Vzrok je bil, da iz otokov, kjer poteka kanalizacija, je 
vrela voda ven in na tak način smo bile tri hiše oškodovane.  
Večkrat sem opozarjala tudi vas, g. ţupan, pa tudi g. Otona Mozetiča prav glede 
tega. Dobila sem odgovor, češ, saj fontana je pred hišo tudi lepa. Zanima me, kdo 
mi bi povrnil vso to škodo? Imela sem zavarovano, ampak mislim, da 
zavarovalnici bom rekla, da prvo rundo mora plačati MONG.   
Večkrat sem tu slišala, kako smo ponosni na to čistilno napravo, ki jo imamo v 
Prvačini. Nam je bila strah in prepet ob vsakem deţevju. Imam popolnoma 
uničeno pritlično hišo. 19. septembra ob 0.1 uri sem imela resda Vipavo in pet ur 
sem imela v hiši vodo iz kanalizacije.  
Ţelim samo opozoriti vse tiste svetnice in svetnike, ki boste sedeli tu v naslednjem 
mandatu, če kdo daje pobude, da jim prisluhnete. Ljudi, ki delajo v mestni občini 
na posameznih področjih, če se na zadeve ne spoznajo in ne delajo strokovno, 
prosim, da jih odstranite. Sicer ne pričakujem od občine veliko pomoči, sem pa 
pridobila nekaj strokovnjakov iz republike, ki mi bodo pomagali. V kolikor je bila 
kanalizacija v Prvačini financirana iz evropskih sredstev (česar pa ne vem točno), 
sem dobila sporočilo iz Bruslja, da lahko vrnete sredstva. Verjemite mi, moja 
naslednja naloga v enem letu je, da to zadevo razrešim. Ţelim, da vsakdo, ki bo v 
volilnem boju rekel, da bo delal kanalizacijo in čistilno napravo, ga bomo vprašali 
po strokovnem mnenju, sicer raje pustite na miru.  
Verjamem, da te škode ne bom dobila povrnjene. Ostala sem brez vsega. Spodnji 
del hiše je uničen. Vesela sem, da imam vsaj zgornji del nepoplavljen.” 

- svetnika Vasje Lilkarja – ustni predlog: 
“Druga zadeva sta dva predloga čisto tehnične narave. En predlog je glede 
kriţišča pred nebotičnikom, kjer se sedaj dogajajo gradbena dela. Predlagam, da 
pristojne tehnične sluţbe preučijo moţnost, da se iz kriţišča odmakne prehod za 
pešce, ker mislim, da je zelo nevarno, da se v kroţnem prometu postavi prehod za 
pešce. Tudi v svetu ni praksa, da se tako projektira kroţna kriţišča, ker namen teh 
kriţišč je ravno ta, da se poveča pretok vozil, pešci pa ga v bistvu zaustavljajo. 
Drugi predlog je pa ta, da bi v kriţišče med Kromberško cesto in Ul. Vinka 
Vodopivca na semaforje namestili odštevalnike časa. To vprašanje glede 
nastavljanja semaforjev na tistem kriţišču je bilo ţe večkrat sproţeno in prosim, 
da se to naredi, ker bo laţje za vse.” 

- svetnika Silvestra Plesničarja – ustni predlog: 

“Na zadnji seji mestnega sveta je bil sprejet sklep, da se odproda dve parceli v 
naselju Lohke na Banjšicah. Tu sem dobil pa dopis od krajana, sicer ne bom trdil, 
da zadeva ni bila narejena tako kot je potrebno. Vendar  bi kljub temu prosil, da 
sluţbe mestne občine naveţejo stik s KS in da se vidi, ali je bilo res prodano vse 
skupaj do ceste, tako da sedaj se niti avtobus tam ne more ustaviti pri kraju, če se 
bo naredilo zid in ker so pač ţe zarisali avtobusno postajališče na cestišču. 
Mislim, da je sedaj še čas, da se reši problem glede teh 40 ali 50 m2.  
Ker sem ta dokument odstopil tudi sluţbam na občini, pričakujem lahko ţe danes 
odgovor oz. če se je v tej stvari kaj ukrenilo.” 

- svetnika Mirana Müllnerja – ustni predlog: 

“Imam pa samo še eno majhno stvar, majhno ţeljo, ampak to ni moja ţelja, ampak 
je ţelja prebivalcev na Grčni, kjer je bila urejena prometna signalizacija. Znaki so 
postavljeni, cesta je označena, tudi nekaj leţečih policajev je postavljenih, za kar 



 

se seveda zahvaljujem oddelku, da smo to lahko izpeljali. So me pa prebivalci 
obvestili, da bi bilo potrebno urediti, sredstva so za to, samo nekaj dobre volje do 
10. oktobra, ko bodo volitve. Torej kjer se srečata Gortanova in Grčna, je zelo 
nepregleden ovinek in naprošajo, če bi se lahko postavilo tam eno ogledalo. Po 
tistem, kar se je delalo na Grčni, dejansko ostajata še dva znaka in eno ogledalo. 
Menim, da je to čisto operativna stvar in bi s tem naredili nekaj več na prometni 
varnosti.” 

- svetnice Nade Lisjak Berger – ustno pobudo: 

“Prenašam pobudo stanovalcev Vojkove 8/d v Solkanu, ki so zelo nezadovoljni s 
postavitvijo oz. kontejnerji za smeti so ţe pravilno umeščeni, tudi lepo ograjeni. 
Ampak kaj se dogaja? Ti kontejnerji so ob glavni cesti in marsikdo, ki pride mimo, 
odloţi tja čudne smeti. Tako se je zgodilo poleti, da je pripeljal kombi in odloţil v 
kontejnerje polno smrdljivih rib. Lahko si predstavljate, kako je bilo za stanovalce.  
Zato prenašam pobudo, da bi Komunala umestila vrata in da bi dobili tisti, ki smo 
upravičeni do teh kontejnerjev, ključe. Tako bi se vedelo,  kdo lahko tam odlaga 
smeti.” 

 
 
 Stanovanjskemu skladu MONG: 

- svetnika  Vasje Likarja – ustno vprašanje: 
»Spet bi se obrnil na direktorico Stanovanjskega sklada, ker sem to maratonsko 
vprašanje ponavljal ţe veliko krat. Danes bi dal samo eno pobudo, bi pa rad 
spomnil na problematiko. Gre za to, da se ne izvaja kontrola koristnikov socialnih 
najemnin, ki bivajo v stanovanjih last Stanovanjskega sklada in to posledično 
lahko omogoča uporabnikom, da zlorabljajo svoje pravice.   
Zato predlagam, da se javno objavi seznam uporabnikov stanovanj, ki so v lasti 
Stanovanjskega sklada, torej seznam tistih uporabnikov, ki prejemajo socialno 
najemnino in seznam tistih, ki prejemajo trţno najemnino. Na ta način bi se laţje 
izvajala kontrola  in tudi prijave.” 

 
 
 
 

         Miran Ljucovič 
       VODJA SLUŢBE MS 

   
 

 


